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Abstract (en)
[origin: DE19646845C1] The packaging comprises a flat housing section (2) with holders (6) on one side for the individual objects, and a flat cover
section (3) connected to the housing section by a hinge (4). There are fixtures (21,22) to anchor the folded down cover section on the housing
section, and locking lugs (13) are located on the side opposite the hinge. The lugs can be operated independently of each other, and can be pivoted
between an open and a locked closed position via a film hinge (15).

Abstract (de)
Eine Verpackung insbesondere für Nähmaschinennadeln oder dergleichen längliche Gegenstände weist ein flaches Aufnahmeteil (2) und ein
flaches Deckelteil (3) auf, das mit dem Aufnahmeteil durch ein Scharnier (4) verbunden ist und das um die Scharnierachse unter Ausbildung eines
Behälters auf das Aufnahmeteil klappbar ausgebildet ist. Das umgeklappte Deckelteil ist auf dem Aufnahmeteil mittels Befestigungsmitteln (21, 22)
befestigbar. Auf der dem Scharnier gegenüberliegenden Seite sind Verschlußmittel (13) angeordnet, die mit dem Deckel- oder dem Aufnahmeteil
gelenkig verbunden sind. <IMAGE>
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